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Ik begreep al dat SZW niet echt wil bewegen, dus overleg hierover lijkt me verstandig. Ik verwacht dat van Ark meer wil en

ook weet wat er kan (haar oude departement). Stuur dit maar door met het voorstel snel te overleggen met SZW.
Dank!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEBEER0 ninvvs 01>
Datum: donderdag 24 sep. 2020 11:55 AM

Onderwerp: Kinderopvang
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Zou je even willen meelezen? Het is afgestemd met SZW.

Het is, zoals eerder, niet een heel hoopvol verhaal... Vanwege personele krapte kunnen we op dit thema weinig bieden aan

zorgmedewerkers. Is het een idee o eer verder hierover in overleg te gaan met SZW? Dit onderwerp gaat denk ik nog

weer vaak terugkomen. Eerder heeft ierover ook wel gebeld metEN
Groet [El

Tijdens de sluiting van kinderopvang en basisscholen is noodopvang geboden voor (kinderen van) ouders in cruciale beroepen en

vitale sectoren. Deze noodopvang was zonder extra kosten voor ouders en werd ook in avonden, weekenden en nachten

geboden. Basisscholen en kinderopvang verzorgden de noodopvang, onder regie van gemeenten. Omdat de kinderopvang en

basisscholen per 8 juni weer volledig open zijn gegaan, is de noodopvang stapsgewijs afgeschaald. Dit is mede gedaan zodat

personeel uit de kinderopvang niet onnodig wordt ingezet, waardoor de bereidheid en mogelijkheid om ingezet te worden indien

het onverhoopt weer nodig is, behouden blijft. Samen met de VNG en de brancheorganisaties is afgesproken dat de

infrastructuur voor de noodopvang behouden blijft, zodat een opschaling indien nodig snel gerealiseerd kan worden.

De reguliere kinderopvang is op dit moment open. Vanwege personele krapte is het niet mogelijk om daarnaast nog noodopvang
te bieden. Zorgpersoneel dat momenteel (extra) behoefte heeft aan opvang, kan hiervoor een contract afsluiten met een

kinderopvangorganisatie of gastouder. Brancheorganisaties hebben hun achterban in juni opgeroepen medewerkers in de zorg

voorrang te geven indien zij gebruik willen maken van (meer) kinderopvang. Het ministerie van SZW ontvangt wekelijks cijfers
over de kinderopvang. Wij houden deze cijfers nauwlettend in de gaten.

Ter informatie: Medewerkers uit de kinderopvang krijgen geen voorrang bij het testen op COVID-19. Hiervoor is wel expliciet
gevraagd door het ministerie van SZW en de brancheorganisaties. Er zijn namelijk regelmatig situaties dat personeel meerdere

dagen afwezig is in afwachting van hun testresultaat. Hierdoor loopt de personele krapte verder op en kunnen groepen of

locaties daardoor worden gesloten. Gelet op de schaarste aan testcapaciteit en de complexiteit van de voorrangsregeling, heeft

het kabinet besloten om geen voorrang te geven aan deze groep.


